



Referat af bestyrelsesmøde i Roklubben Skjold den 9. juli 2014

Til stede: Jacob, Inge, Lilan, Arne, Simon

1. Godkendelse af dagsorden.

Dagsordenen godkendt, dog skal punktet IT tilføjes som fast punkt.

2. Godkendelse af referat fra sidste møde den 18/6 2014

Referatet fra 18/6-14 blev godkendt

3. Gennemgang af opgavelisten

- Vinteraktiviteter: Arne har sat samme ting i værk som sidste år Zumba, Pilates, gymnastik og svømning.
- Punkt til næste møde: vinter-medlemskab
- Havnestyrmandskursus: Arne vil kontakte Poul for at få en medlemsliste, så han kan se hvem som kan hvad. Han har nogle emner.
- Forsikringer: Jacob har et indlæg i Rosport for at finde en frivillig til at tage sig af forsikringerne.
- Kort over roområde: Nikolaj var der ikke, så punktet går videre.
- Udvalgsstruktur: Jacob har et indlæg i Rosport vedr. udvalgene. De udvalgsansvarlige i bestyrelsen kan godt sætte gang i de udvalg de er i.
- Bådparken: Jacob har talt med Fl. Bay og Keld. Vi talte også om, hvorvidt flugtvejene er ok? Jacob arbejder på en argumentation/oplæg til hvordan bådparken skal sammensættes. Desuden undersøges der mht. hejs. Svendsson i Vordingborg har en masse information vedr. hejs iflg. Arne. Hellerup er også ved søge information vedr. hejs.
- Frivillige-hjælp-møde: Jacob laver et oplæg
- Killinge - talt med Michael og aftalt møde d. 15/7
- IT: springes over da Nikolaj ikke var der.
- Gabriel Jensen Børneattester: Simon vil skrive til Bente og høre, hvem der skal hjælpe og sætte Nikolaj på mailen cc.

4. Emner til næste møde

- Hvad vil denne bestyrelse?
- Verdensmesterskole
- Status på udvalgene
- IT
- Rengøring

5. Næste møde

Næste møde 20/8-14 kl. 18.00

6. Eventuelt

Åben Havn: Inge syntes, at det var en fantastisk dag med stor hjælp fra Skjolderne. Dejligt og positivt samarbejde. Inge har sendt mail til de personer, som havde skrevet sig på mailinglisten. Indtil nu er der kommer 3-4 nye medlemmer. Michael og Inge vil deltage i et opfølgingsmøde i aug. De andre klubber syntes, at vores arrangement på pladsen så rigtig indbydende ud :o)

Garderobeskabe: Det burde være husudvalget, som undersøger dette. Smårumsskabe koster 4.000,- excl. moms.

Kom-i-form-roning: Arne vil kontakte Poul for at få programmet på hjemmesiden.

Lilan havde fået en forespørgsel vedr. udlejning, som hun havde sendt til Inge og Keld. Kunne have brugt mail: udlej@roklubbenskjold.dk

Inge spurgte reservering af kajaker og vi ser meget velvilligt på arrangementer med kollegaere/familie. Det skal dog foregå under alm. roregler og bestyrelsen skal orienteres.

Simon orienterede om, at Mogens mener vores varmt-vandsbeholder trænger til afkalkning og det har Simon givet grønt lys til.

Revisionsfirmaet laver attester, som kommune skal have. Simon informerede om, at der er møde med Kommunen d. 30/7. Det er Poul og Simon der har dette møde.

Vi undersøger mulighederne for spiseordning med DSR og Kvik.

Startede kl. 18.00 med besøg af Michael for at tale om killingedåb d. 16/8-14. Vi vil gerne have lavet en drejebog for eftermiddagen (dåben) kl. 16.00. Tirsdag d. 15/7-14 er der indkaldt til orienteringsmøde med killingerne og det er kl. 19.30. Desuden skal der findes hjælp til Michael.

.